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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-24/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  18. 01. 2017. 

 
ZAPISNIK 

SA 27. SJEDNICE VMO GRBCI  
 

27. sjednica VMO Grbci održana je 16.01.2017. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Marko Đurković, član VMO  

 Marija Krapić, član VMO 

 Davorin Zubović, zamjenik predsjednika VMO 
 

Ostali nazočni: 

 - 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO  

 Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Usvajanje zapisnika s 26. sjednice VMO Grbci održane 19.12.2016. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pripreme za realizaciju programa Doček zametskih zvončara i maškara 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
G. Abramović je izvijestio prisutne vijećnike da je s predstavnikom Zametskih zvončara i maškara 
dogovoren termin njihovog posjeta MO Grbci i to u subotu 4. veljače oko 17 sati. Tajnica će prijaviti 
javno okupljanje MUP-u, izraditi plakate te ih štampati u A4 formatu. U A3 formatu, plakate će 
štampati tiskara "Aktuel". 
Zakuska, piće i potrepštine za fritule bi se kupile u "Plodinama". Žene iz Udruge "Žene Grbaca" 
pekle bi fritule. Trebat će postaviti šator i stolove. Pozvala bi se nekolicina volontera da pomogne u 
čišćenju igrališta prije i poslije manifestacije. Za glazbeni dio programa, osim maškaranog sastava, 
nastupit će i lokalni tamburaši. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i prihvatili prijedloge g. 
Abramovića.  
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AD 2 
G. Abramović je izvijestio prisutne vijećnike o odustajanju VIK-a od realizacije kanalizacijske mreže 
(spoj Čabarske i Crikveničke na Dalmatinsku ulicu). Dio kanalizacije trebao je proći preko privatnih 
terena, ali zbog ne dobivanja suglasnosti od g. Pudića, sve je zaustavljeno. Naravno, građani će se 
moći spojiti pumpama na postojeću kanalizaciju, ali to se pokušalo izbjeći. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i žao im je što se njihovi napori 
da se građani spoje na kanalizaciju na jednostavniji način, neće moći realizirati. 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar:        članica VMO 

      Marija Krapić 
Predsjednik VMO Grbci:  

Tomo Abramović 
 
 
 


